
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/15619.

Benyújtás dátuma: 2021-03-25 13:42

Parlex azonosító: 79CWS5LR0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kivételeznek a kaszinókkal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendőrség elutasította azt a feljelentést,  amelyet a kaszinók járványügyi szabályok megsértése
miatt  tettek.  A  kaszinók  nyitva  maradhattak  a  járvány  idején  úgy,  hogy  a  vendéglátóipari
egységeket,  szórakozóhelyeket  bezárták.  A  kaszinókra  ez  csak  a  március  elején  életbelépő
korlátozások  bevezetésével  vonatkozott.  Több  helyszíni  riportból  is  megtudhattunk,  hogy
zavartalanul,  létszámkorlátozások  nélkül  működtek  tovább  a  járvány  idején  és  sok  vendég  a
maszkot  sem  rendeltetésszerűen  használta  a  benntartózkodása  ideje  alatt.  Az  egyik  kaszinó
biztonsági őre meg is halt koronavírusban.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem, hogy a kaszinókkal miért kivételeznek és a fent leírtak
miért nem minősülnek a járványügyi szabályok megsértésének?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.03.25.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP


